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بازگشت عقاب به خانه
عص�رآزادی / س�رویس ورزش�ی: 
دروازه ب�ان تی�م تراکت�ور در مصاف 
ب�ا حری�ف اراک�ی درون دروازه قرار 

می گیرد.
به گزارش سرویس ورزشی عصرآزادی، 
مصدومیت محمدرضا اخباری دروازه بان 
تی��م تراکتور برطرف و وی در بازی هفته 
بیس��ت و س��وم درون دروازه تیمش قرار 
خواه��د گرف��ت. اخباری بع��د از بازی با 
شهرخودرو مشهد و در آستانه بازی مقابل 
فولاد خوزستان در تمرین مصدوم شده و 
در آخرین بازی تیم��ش غایب بود. بازی 
که تراکتور بدون اخباری برابر مهمانش با 

نتیجه دو بر یک مغلوب شد. خبر خوش برای هوادران تراکتور، ریدن اخباری به بازی مقابل 
آلومینیوم اراک بوده و وی در آخرین بازی تراکتور در سال 1400 درون دروازه تیمش خواهد 
ایستاد. در هفته بیست و سوم لیگ برتر فوتبال روز چهارشنبه 25 اسفند تیم تراکتور در اراک 

به مصاف تیم آلومینیوم این شهر می رود.

صعود مهدیه تبریز به مرحله نهایی لیگ امیدهای کشور

عصرآزادی / س�رویس ورزش�ی - فرهاد فرهادپور: تیم فوتب�ال مهدیه تبریز به 
مرحله نهایی لیگ مناطق امیدهای کشور صعود کرد.

به گزارش س��رویس ورزشی عصرآزادی، در هفته س��وم مرحله دوم لیگ مناطق امیدهای 
کشور تیم مهدیه تبریز میزبان تیم شهرداری اردبیل بود که این بازی در پایان با برتری دو بر 

صفر مهدیه تبریز به اتمام رسید.
گل های تیم مهدیه توسط ابراهیم حسین پور و سالار امن زاده به ثمر رسید.

با این نتیجه تیم مهدیه تبریز به جمع  تیم برتر لیگ مناطق کشور صعود کرد.

کسب عنوان سخنران برتر در همایش بین المللی 
توسط مسئول مرکز مطالعات راهبردی سازمان 

ورزش بسیج
عصرآزادی / س�رویس ورزشی - فرهاد 
دلیر: مس�ئول مرک�ز مطالع�ات راهبردی 
س�ازمان ورزش بس�یج عنوان س�خنران 
برتر در همایش بین المللی علوم ورزش�ی 

را کسب کرد.
به گزارش  س��رویس ورزش��ی عص��رآزادی، 
مسئول مرکز مطالعات راهبردی سازمان ورزش 
بسیج عنوان سخنران برتر سیزدهمین همایش 
بین المللی علوم ورزشی را به خود اختصاص داد 
. امیرعلی��زاده در این همایش مقاله ای با عنوان 
طراحی و ساخت دستگاه کمک مربی بلادرنگ 
رش��ته تیراندازی با تفنگ بادی با استفاده از تکنیک پردازش تصویر و دستگاه سیگنال خوان 
الکترومیوگراف��ی ارائه کرده ب��ود که در بین ۱۳۴ مقاله حائز رتبه برت��ر گردید. این همایش 
بین المللی همه س��اله اسفند ماه توسط پژوهش��گاه تربیت بدنی و علوم ورزش کشور برگزار 
می گردد و بیش از ۵۰۰ عضو هیات علمی و بیش از ۸۰ دانش��گاه از داخل و خارج کش��ور در 

این همایش شرکت داشتند.

دبیر فدراسیون:

  آکادمی تخصصی دوومیدانی 
در اراک راه اندازی می شود

دبیر فدراسیون دوومیدانی گفت: اقدامات لازم برای ایجاد آکادمی تخصصی دوومیدانی 
در اراک انجام شده و بزودی این مهم تحقق خواهد یافت .

علی رضایی در مجمع عمومی هیات دوومیدانی استان مرکزی که روز دوشنبه ۲۳ اسفندماه 
با حضور مجازی دبیر فدراسیون و اعضای مجمع برگزار شد، سخنانی از عملکرد هیات استان 
مرکزی تقدیر کرد و افزود: سال آینده چندین رقابت در سطح کشور به میزبانی استان مرکزی 
برگزار خواهد شد که از جمله آنها مسابقات جوانان دختر کشور است. مجید فروتن نیا رییس 
هیات دوومیدانی استان مرکزی نیز در این مراسم گفت: درخواست برگزاری مسابقات مرحله 
دوم لیگ دوومیدانی باشگاه های کشور در دو بخش مردان و زنان و همچنین مسابقات لیگ 
دوی صحرانوردی و پیاده روی کش��ور را به فدراس��یون ارائه کرده ایم. وی افزود: هم اکنون 
۲۵۰ دونده فعال در سطح استان در مواد مختلف فعالیت دارند و کسب عنوان قهرمانی توسط 
حسین رسولی در مسابقات پرتاب دیسک بین المللی مشهد، از جمله موفقیت های خوب 

هیات استان در سال ۱۴۰۰ بوده است.

رییس فدراس�یون تکواندو تاکید کرد: با وجود 
مشکلات مالی قصد داریم بهترین نفراتمان را به 
بازی های آسیایی بفرستیم چرا که اعتبار تکواندو 

و آبروی کشور برایمان مهم است.
هادی س��اعی رییس فدراس��یون تکواندو در نشست 
خبری خود ب��ا عذرخواهی از اینکه ب��ه علت برگزاری 
جلسه دیر به نشس��ت آمده است، گفت: ۴ رویداد مهم 
را داش��تیم، اولین آن جام باش��گاه های آس��یا بود که 
یازدهمین دوره در بخش مردان و اولین دوره در بخش 
زنان بود که با حضور تیم های خوبی برگزار شد، سپس 
جام فجر را داشتیم که خیلی از تیم ها با نفرات مطرح 
جهان به این مسایقات آمدند، رویداد سوم جام ریاست 
فدراسیون جهانی بود که با حضور ۱۷ تیم برگزار شد و 
نس��بت به گذشته تعداد تیم ها دو برابر بود و قهرمانان 
جه��ان و المپیک در این رویداد حضور داش��تند و ۲۰ 
امتیاز رنکینگ باعث ش��د چهره های مط��رح به ایران 
بیایند. مسابقات پاراتکواندو نیز امروز به پایان می رسد 
و جزو مسابقات کسب سهمیه پاراتکواندو است. رییس 
فدراسیون تکواندو، درباره علل افت تکواندوی ایران طی 
سال های اخیر، گفت: در سال های اخیر نتوانستیم مثل 
روزهای خوب خودمان مدال بگیریم. برنامه ریزی های 
خوبی داریم تا این کمبودها را جبران کنیم. درست است 
بچه ه��ای جوان ما از تجربه کم��ی برخوردارند اما اگر 
برنامه ریزی خوبی داش��ته باشیم می توانیم چند سالی 
که مدال نگرفتیم را جبران کنیم. در همین مس��ابقات 
خیلی امیدوار شدم و از طرفی نیز نیازمند حمایت وزارت 
ورزش و کمیته المپیک هستیم تا بتوانیم بچه ها را به 
مسابقات مختلف اعزام کنیم. کما اینکه سجاد مردانی 
بخاطر ۴ امتیاز نتوانست سهمیه المپیک توکیو را بگیرد 
در حالیکه می توانس��ت با حضور در یک رویداد عادی 
به سهمیه المپیک برس��د اما به دلایل مالی بچه ها به 
برخی مسابقات اعزام نشدند. امروز اولین جلسه کمیته 

فنی برگزار ش��د و اولین کار انتخاب کادر فنی از میان 
کاندیداهاست. دوستان باید بیایند و از برنامه های خود 
دفاع کنند تا در نهایت کادر فنی آقایان و بانوان معرفی 
شوند. ساعی درباره احتمال ماندن مهرو کمرانی در راس 
تیم ملی بانوان گفت: ایشان هم جزو گزینه ها هستند، 
حتما باید گزینه های مختلفی داش��ته باشیم و از چند 
کادر بخاطر مسابقات متعدد و سخت پیش رو استفاده 
کنیم. احتمال دارد حداقل دو کادر برای تیم های ملی 
داش��ته باش��یم. وی درباره مصوبات کمیته فنی گفت: 
تعدادی از دوستان برای ارائه برنامه مشخص شدند. یکی 
دیگر از مصوبات تشکیل تیم امید است. از قبل هم گفته 
بودی��م یکی از بخش هایی که ضعف داش��تیم این بود 
که تیم امید نداش��تیم. حتی در بازی های لیگ هم از 
نفرات مدال دار رده های نوجوانان استفاده نمی کردند 

چرا که کسب نتیجه برایشان مهم بود. تیم امید در کنار 
بزرگسالان برای پشتوانه سازی کنار بچه های بزرگسال 
فعالیت خود را آغاز خواهد کرد. رییس فدراسیون تکواندو 
درباره احتمال حضور رضا مهماندوست در ایران گفت: از 
او خواستم تیم خود را بیاورد و ایشان هم لطف کرد و با 
تیم خوبی به ایران آمد. حتما از ایشان استفاده می کنیم 
اما اعلام کرد تا المپیک پاریس قرارداد دارد اما اگر قرارداد 
او به هر دلیلی لغو شود حتما از او استفاده خواهیم کرد. 
وی درباره احتمال قرارداد با فریبرز عس��کری گفت: او 
هم جزو گزینه های ماست و باید از برنامه های خود در 
کمیته فنی دفاع کند. ساعی درباره احتمال تغییرات در 
برگزاری مسابقات جام فجر گفت: اگر بتوانیم، مسابقات 
فجر سال آینده را در رده نوجوانان برگزار می کنیم. این 
موضوع مس��تلزم آن است که این مسابقات در تابستان 

برگزار ش��ود که بچه ها تعطیل باش��ند و به مدرس��ه 
نروند. البته فدراس��یون جهانی باید با آن موافقت کند. 
آقای ماهر ناظر فدراسیون جهانی اعلام کرد هیچ جای 
دنی��ا با این کیفیت ۴ روی��داد در ۱۰ روز متوالی برگزار 
نشده است. خدا را شکر توانستیم مسابقات را به بهترین 
ش��کل برگزار کنیم و اعلام کرد قطعا از میزبانی خوب 
 ایران و امنیت کامل ایران به فدراسیون جهانی گزارش 
خواهد داد. وی در ادامه درباره ش��رایط مالی فدراسیون 
گفت: آخر س��ال است و فکر می کنم همه فدراسییون 
ها این ش��رایط را دارند اما ما باید رویدادهای بزرگ ۱۰ 
روزه را برگزار می کردیم. با همفکری که داشتیم تصمیم 
گرفتی��م بخاطر کاهش هزینه ها مس��ابقات را به جای 
کیش در ته��ران برگزار کنیم. مثلا در یک نمونه، برای 
هتل در کیش باید ۳ میلیارد و شش��صد میلیون تومان 
می دادیم اما در تهران با یک سوم این هزینه اسکان در 
هتل انجام ش��د. باید اردوها را شروع کنیم، توکل بخدا، 
اسپانسرها و دوس��تان خوبی داریم و از وزارت ورزش و 
کمیته المپیک هم تشکر می کنیم. برای این مسابقات 
نیز وزارت و کمیته مقداری کمک کردند و جا دارد از آن 
ها تشکر کنم. تکواندو لیاقت حمایت مسئولان را دارد تا 
باز هم افتخارآفرینی کند. در بازی های آسیایی و بازی 
های کشورهای اس��لامی بخش عمده فشار بر روی ما 
خواهد بود. وی درباره اینکه با توجه به مش��کلات مالی 
چ��ه انتظاری از کمیته المپی��ک و وزارت ورزش دارید، 
گف��ت: ما برای ۶ ماه اول ۷۰ یا ۸۰ میلیارد می خواهیم. 
بودجه کمیته و وزارت در این حد نیست و ما هم حتما 
تلاش خودمان را می کنیم. تکواندو در سالی که گذشت 
کمترین سهم را در کمیته المپیک داشت. در اینباره بر 
اساس مدال آوری شاخص بندی صورت گرفت و تکواندو 
ب��ه این دلیل که در این چند س��ال خیلی خوب مدال 
نگرفت نتوانست به اندازه حقی که دارد بودجه بگیرد و 

تکواندو بابت بودجه بیشترین ضرر را کرد. 

رییس اتحادیه تکواندوی آس�یا گفت: نمی توانیم از فرد خاصی 
در انتخابات آسیا حمایت کنیم یا برعلیه او باشیم.

نشس��ت خبری هادی ساعی رییس فدراس��یون تکواندو به همراه کی 
س��وک لی رییس اتحادی��ه تکواندوی آس��یا و ماهر مقابل��ه ناظر اردنی 

فدراسیون جهانی برگزار شد.
لی در ابتدای این نشس��ت درباره سطح کیفیت تکواندوی ایران گفت: 
تکواندوی ایران همیشه از نظر فنی خوب بوده است ولی الان یک مقدار 
س��طح آن پایین آمده اس��ت و باید دوباره تلاش کنن��د تا به حالت قبل 

بازگردند.
وی درباره سطح فنی مسابقات برگزار شده در ایران تصریح کرد: سطح 
مسابقات بالا است ولی برای بالا بردن مدال ها باید تلاش را بیشتر کرد. 
ای��ران در حال��ت عادی یکی از تیم های قدرتمند اس��ت ولی در س��طح 
منطقه، ازبکستان مدال می گیرد اما ایران مدال نمی گیرد. جمعیتی که 
در ایران در تکواندو فعالیت می کند از کشورهای دیگر بیشتر است. پس 

توقع کسب مدال از ایران باید بالاتر باشد.
لی تصریح کرد: کره جنوبی و چین هم جمعیت زیادی دارند ولی آنها 
هم نمی توانند مدال بگیرند. آنها به صورت عادی زیاد مدال می گرفتند 
ولی الان اینطور نیست. ایران هم به آن سمت می رود. باید بیشتر تلاش 

کنند.
رئیس اتحادیه تکواندو آس��یا تاکید کرد: طبیعت به ما درس می دهد. 
خورشید همیشه آن بالا نمی ماند و پایین می آید. باید از طبیعت درس 

بگیریم تا به روند رو به رشد ادامه بدهیم.
لی درباره اینکه آیا تکواندوی آس��یا می تواند دوباره به روزهای اوجش 
بازگردد  و برای بازگش��ت به این نقطه چه نکاتی مهم است؟ اظهار کرد: 
بازیکنان خوب تمرین می کنند ولی درس��ت به آنها یاد نمی دهند که از 
ضرباتش امتیاز بگیرد. نحوه تمرین دادن یکی از موارد اس��ت. همچنین 
استراتژی یکی از نکاتی است که باید به آن توجه کرد و اینکه از ذهنتان 
اس��تفاده کنید نه فقط از ب��دن. اگر از ذهن اس��تفاده نکنید موفق نمی 

شوید.
نایب رئی��س اتحادیه جهانی تکواندو گفت: یکی از اولین تکواندوکاران 
در کره جنوبی بودم. از س��ال 1۹۶۳ در فس��تیوال مل��ی تکواندو کارم را 
شروع کردم. آن زمان فقط با هوگوها از خودمان محافظت می کردیم. ما 
آن موقع روی چوب تمرین می کردیم و دسته وزنی وجود نداشت و فقط 
با هم مبارزه می کردیم. وقتی آنجا مبارزه می کردید فقط می خواس��تید 
به نفر روبرو ضربه بزنید. اگر روی زمین می افتادید، آسیب می دیدید اما 
بعد از آن قوانین جدید آمد. این را گفتم چون همه چیز تغییر می کند و 

روی ی��ک نقطه نمی ماند. اگر بخواهید فقط به یک نکته نگاه کنید همه 
چیز را از دست می دهید. برای همین هر روز باید مطالعه را بیشتر کنید 

تا بیشتر بدانید.
رییس اتحادیه تکواندوی آس��یا با تمجید از جایگاه ایران در تکواندوی 
جهان، گفت: ایران از تاریخچه بس��یار خوبی برخوردار اس��ت و 4 رویداد 
را به خوبی برگزاری کرد. س��طح این مس��ابقات بس��یار بالا بود و یکی از 
طولانی ترین مس��ابقات بود که برگزار ش��د. میزبانی مسابقات گرندپری 
و جهانی مس��تلزم ارائه پیش��نهاد خوب به لحاظ اسپانسر به فدراسیون 

جهانی است.
وی درباره علت غیبت برخی کش��ورها مثل کره جنوبی در مس��ابقات 
ایران، گفت: برخی کش��ورها بخاطر ورود به ایران با مش��کلات رفتن به 
آمری��کا مواج��ه بودند و از آنجا که بس��یاری از بازیکنان ک��ره در آمریکا 

مشغول به کار هستند از مسابقات ایران استقبال نمی کنند.
وی در پاسخ به سوال ایسنا مبنی بر نحوه تعامل با فدراسیون ایران پس 
از روی کار آمدن هادی ساعی، گفت: وقتی یک فدراسیون عضو اتحادیه 
م��ی ش��ود عضو آن خانواده اس��ت و برای ما فرقی نم��ی کند چه فردی 
در راس یک فدراس��یون باشد. ما به اش��خاص نگاه نمی کنیم و با تمامی 

فدراسیونهای عضو تعامل لازم را داریم.
وی درباره میزان حمایت از کس��ب کرس��ی توس��ط ایران در اتحادیه 
آس��یا نیز خاطرنش��ان کرد: ما نمی توانیم از یک نف��ر حمایت کنیم چرا 
که انتخابات کاملا بر اس��اس قانون است و افراد بر اساس قانون و رقابت 
صاحب کرس��ی می ش��وند. ما نمی توانیم برای هیچ ف��ردی تمایز قائل 
ش��ویم و نمی توانیم از کسی حمایت کنیم یا مخالف کسی باشیم. آقای 
پولادگ��ر نیز همچنان نای��ب رییس اتحادیه آسیاس��ت و انتخابات اخیرا 

برگزار شده است.
وی درباره علت برگزاری مس��ابقات متعدد برای کسب سهمیه المپیک 
و افزای��ش مصدومی��ت بازیکنان گفت: مربی باید بازیک��ن را برای اینکه 
مصدوم نش��ود مدیریت کند و من با این س��ن همیشه ورزش می کنم و 
برای اینکه یک بازیکن به مصدومیت در مسابقات مختلف دچار نشود باید 

بخوبی توسط مربیان آماده شود.
 ناظر فدراسیون جهانی نیز، در صحبت های خود درباره اقدام کشورهایی 
مثل انگلیس در ندادن ویزا به برخی بازیکنان ایران در مس��ابقات جهانی 
201۹ عنوان کرد: اتحادیه آسیا و فدراسیون جهانی نامه نگاری می کنند 
تا مش��کل را حل کنند. بعد از اتفاقات س��ال 201۹ در مسابقات جهانی، 
فدراس��یون جهانی تصمیم گرفت تمامی میزبان��ان متعهد به صدور ویزا 
برای تمام بازیکنان ش��وند در غیر اینص��ورت نمی توانند میزبانی را قبول 
کنند. وی درباره دلایل افت تکواندو در آس��یا گفت: قبلا کشورهایی مثل 
ای��ران کره تایلند و هند خیلی خ��وب بودند اما از زمانی که تکواندو وارد 
المپیک ش��د کشورهای اروپایی و یا بریتانیا سرمایه گذاری زیادی در این 
رشته کردند و در مس��ابقات زیادی شرکت کردند که باعث پیشرفتشان 

شد. آنها حتی سطحشان از آسیا نیز فراتر رفته است.
ماهر مقابله درباره کسب فرسایشی سهمیه المپیک توسط بازیکنان با 
حض��ور در رویدادهای متعدد، گفت: از راه رنکنیگ و مس��ابقات قاره ای 
می توانید برای مس��ابقات المپیک سهمیه کسب کنید. یک ورزشکار اگر 
نخواهد این مس��یر طولانی را طی کند نم��ی تواند به المپیک و مدال با 
ارزش آن فک��ر کند. برای مدال المپیک باید همه س��ختی ها را به جان 

خرید و برای آن تلاش کرد.
ناظ��ر فدراس��یون جهانی درب��اره میزان توج��ه به رش��ته پاراتکواندو، 
خاطرنشان کرد: امروزه تمرکز ما بر پاراتکواندو خیلی بیشتر شده و برای 
اولین بار در المپیک توکیو ش��اهد حضور این رش��ته بودیم و قرار اس��ت 
در المپیک پاریس نیز باش��د و قصد داریم در ه��ر بخش آقایان و بانوان 
5 دس��ته حاضر ش��وند. قبلا ورزش��کاران این بخش از حضور در میادین 
خجالت می کشیدند اما الان اینطور نیست و کشورها بخاطر مدال آوری 
بیشتر نسبت به کیوروگی در این بخش سرمایه گذاری خوبی کرده اند.

وی درب��اره تدوی��ن قوانین جدید داوری در تکواندو، گفت: قرار اس��ت 
قوانین از ابتدای جون 2022 اعمال شود. قوانین جدید برای بهتر برگزار 
شدن مسابقات است. در بخش نونهالان خیلی از مربیان سلامت بازیکنان 
را ب��رای مدال به خطر می اندازند اما در قوانین جدید بحث قد و وزن را 
نی��ز مد نظر قرار می دهیم ت��ا بازیکنان مخصوصا در رده های پایه دچار 

مصدومیت نشوند و سلامتشان به خطر نیفتد.

رییس تکواندوی آسیا:

 برای ما فرقی نمی کند چه کسی در ایران رییس باشد

 ساعی: با بهترین نفرات به بازی های آسیایی می رویم 
چون آبروی کشور برایمان مهم است

سرمربی تیم ملی پاراتیروکمان:

 جانشینی برای زهرا نعمتی نساخته ایم
 شهداب با تاریخ سازی قهرمان 

لیگ والیبال شد
س�رمربی تیم ملی پاراتیروکمان با اش�اره به حضور کم 
رنگ معلولان در رقابت های لیگ برتر تیروکمان، گفت: در 

سال آینده باید لیگ مختص معلولان راه اندازی شود.
مجید کهتری ، اظهار کرد: در مس��ابقات قهرمانی جهان امارات 
به دلیل عدم یکپارچگی تیم و کمبود کماندار در برخی از کلاس 
ها از جمله در ریکرو و w1 بانوان سبب شد تا به نتایج پیش بینی 

شده دست پیدا نکنیم و در جایگاه چهارم قرار گرفتیم.
وی گفت: تنها نماینده ما در ریکرو بانوان زهرا نعمتی است که 
بعد از بازیه��ای پارالمپیک توکیو به خاطر ریکاوری مدت زیادی 
اس��ت که از تمرینات دور هس��تند، متاسفانه ما شرایط لازم را برای س��ایر کمانداران کمتر فراهم کردیم که 
در نبود زهرا نعمتی جانش��ین وی در مس��ابقات ش��وند و این برای ما خوب نیست. باید با حمایت فدراسیون 
و کمیت��ه ملی پارالمپیک کاری کنیم که در 2 س��ال آینده نفرات خوب��ی در بخش ریکرو بانوان ادامه دهنده 

مسیر نعمتی باشند.
کهتری همچنین درباره برنامه زهرا نعمتی در س��ال آینده برای ش��رکت در بازیهای آسیایی و پاراآسیایی، 
گفت: نعمتی از بهترین کمانداران دنیا در رشته ریکرو بانوان است و خود باید تصمیم بگیرد که در سال آینده 
می خواهد در هر دو رویداد شرکت کند یا فقط قصد شرکت در بازیهای پاراآسیایی را دارد، در این زمینه هنوز 
هیچ چیزی مشخص نیست.  البته اگر دوست داشته باشد با مربی خارجی نیز کار کند این مساله به فدراسیون 

و کمیته ملی پارالمپیک ارتباط دارد و در این خصوص من تصمیم گیرنده نیستم.
وی در ادامه با اشاره به راه اندازی تیروکمان در بخش نابینایان و کم بینایان، گفت: در این زمینه پیشنهاد 
لازم را به مظلومی رییس فدراس��یون نابینایان و کم بینایان داده ام که در صورت موافقت در س��ال آینده در 

بخش نابینایان و کم بینایان نیز این رشته را فعال کنیم.
س��رمربی تیم ملی پاراتیروکمان در پایان همچنین با انتقاد از سازمان لیگ برتر تیروکمان به خاطر جایگاه 
ضعیف معلولان در رقابت های لیگ برتر، افزود: کمانداران معلول متاس��فانه جایگاه خوبی در رقابتهای لیگ 
برتر ندارند و به نظر می رس��د برای پررنگ ش��دن این جایگاه، در س��ال آینده باید لیگ برتر که مختص خود 

معلولان باشد، راه اندازی کنیم.

تی�م والیب�ال ش�هداب ی�زد با شکس�ت پی�کان برای 
نخستین بار در تاریخ، قهرمان لیگ برتر ایران شد.

دومین مسابقه فینال لیگ برتر والیبال از ساعت 15:۳0 دقیقه 
روز دوش��نبه در سالن فدراسیون والیبال آغاز شد و تیم شهداب 
یزد با نتیجه س��ه بر یک پیکان را شکست داد. شاگردان علیرضا 
طلوع کیان در ست های اول، سوم و چهارم با امتیازات 25 بر 1۹، 
25 بر 1۷ و 25 بر 1۸ پیکان را شکست داده و فقط در ست دوم 

با امتیاز 25 بر 2۳ شکست خوردند.
با توجه به پیروزی س��ه بر صفر شهداب در بازی نخست، این 

تیم با کسب 2 برد پیاپی قهرمان لیگ برتر شد و دیگر نیازی به برگزاری سومین مسابقه فینال نیست.
در پایان نیم فصل نخست لیگ برتر، شهداب در رده هشتم جدول قرار داشت اما مدیران این باشگاه هدایت 

تیم را به علیرضا طلوع کیان سپردند و او هم شهداب را دگرگون کرد.
ای��ن تی��م در نیم فصل دوم به 12 برد از 1۳ بازی دس��ت یافت و در ۶ ب��ازی مراحل یک چهارم، نیمه نهایی 
و فین��ال هم حریفان را شکس��ت داد تا در کمال ناباوری قهرمان لیگ ش��ود. ای��ن تیم در 1۹ بازی با هدایت 
طلوع کیان فقط یک بار مقابل پاس گرگان شکست خورد و در 1۸ بازی دیگر به پیروزی رسید. این تیم چهار 
س��ال پیش برای نخس��تین بار وارد سطح اول مسابقات باش��گاهی والیبال ایران شد و حالا به جمع تیم هایی 

اضافه شد که سابقه قهرمانی در این مسابقات را هم دارند.
پیکان هم که فصل گذش��ته در رده دهم لیگ ایس��تاده بود، در این فصل دوباره پیمان اکبری را به عنوان 
س��رمربی به خدمت گرفت و او توانس��ت این تیم را پس از پنج سال یک بار دیگر به فینال لیگ برتر برساند. 
پیکان که پرافتخارترین تیم تاریخ لیگ ایران اس��ت، برای بیس��تمین بار در میان سه تیم برتر مسابقات قرار 

گرفت. این تیم 12 قهرمانی، 5 نایب قهرمانی و 4 مقام سومی به دست آورده است.
پیمان اکبری در سال های ۹4 و ۹5 با پیکان، ۹۷ با سایپا، ۹۹ با شهرداری ارومیه و امسال با پیکان به فینال 

لیگ رسیده اما نتوانسته جام قهرمانی را تصاحب کند.
ش��هداب به عنوان قهرمان و پیکان به عنوان میزبان نمایندگان ایران در مسابقات جام باشگاه های آسیا هم 

خواهند بود. این مسابقات از 25 اردیبهشت تا اول خردادماه در تهران برگزار می شود.
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